



Pièces	6 Pièces
Superficie	184 m²
Référence	V10002676
Prix	1 365 000 €

Cabris

Maison à vendre (06530)

Exclusivite - situation absolument unique pour cette villa de 200 m2 (6 pièces principales) restauré avec goût en 2009 et bénéficiant d'une vue panoramique sur le village, la mer et le lac de saint-cassien. Nombreuses annexes : piscine (12x3,5), garage double et vastes terrasses. Terrain de 3 580 m2 CLôturé complanté d'oliviers et autres essences Méditerranéennes. Situation unique à deux pas du village. Offre rare. Sole agent - unique location for this property opening toward a fantastic panorama over the bay of cannes, the esterel hills and the saint cassien lake. This provençale house (200 ...

Exclusive - absolutely unique location for this 200 m2 villa (6 main rooms) tastefully restored in 2009 and enjoying a panoramic view of the village, the sea and lake saint-cassien. Numerous annexes: swimming pool (12x3.5), double garage and large terraces. Fenced land of 3,580 m2 planted with olive trees and other mediterranean species. Unique location close to the village. Rare offer. Sole agent - unique location for this property opening toward a fantastic panorama over the bay of cannes, the esterel hills and the saint cassien lake. This provençale house (200 m2 - 6 main rooms) has been ...

AGENCE DU PANORAMA

4, rue de l'Horloge - 06530 CABRIS

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)





www.maisonsetappartements.fr

